



[BookTaxiGroup](#) offer to McGill University Health Centre staff up to 10% discount in airport private transfers over 400 locations worldwide.

With a large fleet of Premium vehicles, minivans, minibuses and coaches, we offer premium transfers at an affordable price at all of the most popular airports worldwide. Staff can take advantage of this bespoke package by making a reservation directly from the following links.

[BookTaxiGroup](#) offre au personnel du Centre Universitaire de santé McGill jusqu'à 10% de rabais sur les transferts privés dans plus de 400 endroits à travers le monde.

Avec une grande flotte de véhicules Premium, minibus et autocars, nous offrons des transferts de primes à un prix abordable dans tous les aéroports les plus populaires dans le monde. Le personnel peut profiter de ce forfait sur mesure en faisant une réservation directement à partir des liens suivants.

[Barcelona](#), [Madrid](#), [Mallorca](#), [Sevilla](#), [Malaga](#), [Marbella](#), [Valencia](#), [Tenerife](#),
[Gran Canaria](#), [Lisbon](#), [Venice](#), [Milan](#), [Rome](#), [Florence](#), [Bologna](#), [Naples](#), [Paris](#),
[London](#), [Brussels](#), [Geneva](#), [Zurich](#), [Stockholm](#), [Berlin](#), [Munich](#), [Amsterdam](#),
[Prague](#), [Budapest](#), [Istanbul](#), [Antalya](#), [Athens](#), [Moscow](#), [St Petersburg](#), [Bangkok](#),
[Hong Kong](#), [Singapore](#), [Dubai](#), [Abu Dhabi](#), [Tokyo](#), [New York](#), [Los Angeles](#), [San Francisco](#), [Las Vegas](#), [rest of USA and Canada](#)



Book Taxi Group - VAT ESB65613424 a company registered in Barcelona, Spain
<http://www.booktaxigroup.com>